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Seniorbofællesskabet Hjorteparken 

Bestyrelsesmøde nr. 33 

 

Dato: 10. januar 2022  Sted: Fælleshuset  kl.: 19:00 

Referent: MMJ 

Afbud:  

________________________________________________________________________________ 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden: Godkendt 

 

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde nr. 32: Godkendt  

 

3. Orientering fra formand 

1. Status udlejning HP 14  

1. Annette og Thorben, indflytning og velkomst i HP: - Annette og Thorben er nu 

flyttet ind og Bjarne har budt dem velkommen. – Vi glæder os til, så snart det er muligt 

at holde vores Nytårskur, så alle kan byde Annette og Thorben velkommen til 

Hjorteparken.  

2. Evaluering af første udflytningsforløb i HP 

1. Visitationsudvalg: Visitationsudvalget vil evaluere det første 

udflytningsforløb i HP.  

2. Samarbejde med DAB/synsinspektør: Efter visitationsudvalgets 

evaluering af forløbet, vil bestyrelsen sætte udflytningsforløbet på 

dagsorden ved næste bestyrelsesmøde. 

3. Relation til råderetsbestemmelser mm: Bestyrelsen diskuterer emnet i 

øjeblikket, det vil blive taget op ved næste bestyrelsesmøde.  

4. Udskiftning af nøgler i forbindelse med udflytning: Emnet blev 

diskuteret. Vi afventer pris fra synsinspektørs leverandør på både 

omlægning af låse hhv. udskiftning af låse. Bjarne G vil evt. påtage sig at 

skifte cylinder og nøgle. 

5. Opdatering af udlejningsregler og procedurebeskrivelse: I forlængelse af 

evalueringerne vil bestyrelsen lave udkast til opdaterede regler snarest.  

 

2. Status vedr. udestående punkter DAB 

1. Ny forsikringspolice Codan: DAB har fremsendt ny forsikringspolice fra Codan, til 

afløsning af vores gamle forsikring tegnet via Ok-bolig. I forbindelse med ny 

forsikring, har vi ønsket at forsikringen også skal dække skader eller ulykker sket 

i forbindelse med arbejde udført af ”ulønnede beboere”. Den årlige præmie 
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lyder på 48.230kr. Bjarne har fremsendt er række spørgsmål til DAB vedrørende 

forsikringen, herunder om de ønskede dækninger er til stede og begrundelse for 

den prisstigning på forsikringen i forhold til det budgetterede 

 

3. Status vedr. udbud af grønne opgaver i OG regi. 

1. Forventes færdigbehandlet på bestyrelsesmøde den 1.2.2022: Udbud af de 

grønne opgaver vil blive endeligt vedtaget på OG´s generalforsamlingen. 

 

4. Status vedr. øvrige emner i OG regi. 

1. Opstart asfaltarbejder udskudt af entreprenør til 1. kvt.2022: Sidste udmelding 

er at asfaltarbejdet med udbedring af ”huller, revner” samt brønde der skal 

rettes op på stamvejen, starter op i slutningen af uge 2. 

2. Legepladsen: Legepladsen er nu færdigrenoveret med grus som underlag. Flere 

beboer har haft ”glæde” af at børnebørnene har slæbt pæne mængder grus 

hjem fra legepladsen. Investeringsfond: Vores vejpenge ligger i en 

Investeringsfond i Ny Kredit og er investeret der. OG’s bestyrelse har besluttet 

at tage kontakt til en ekstern ekspert for at få en drøftelse af vejfondens 

nuværende forvaltning i relation til risikoprofil og afkast. Formålet med dette er 

at sikre at vejfondens midler bliver forvaltet hensigtsmæssigt eller der er noget 

der skal revideres. 

 

5. Diverse orientering. 

1. Intern klage over saltning af stier mm: Bjarne undersøgte sagen og forventer at 

få klare retningslinjer fra OG og/eller entreprenøren. 

2. Mail-og beboerliste contra GPDR (General data protection Regulation): Det er et 

ønske at have en til enhver tid gældende beboer kontaktliste på Hjemmesiden. 

Merete har kontaktet DAB for at få klarhed over, hvorvidt vi kan nøjes med en 

samtykkeerklæring fra hver person i Hjorteparken. Vi afventer svar fra DAB.  

3. Vølund eftersyn af jordvarmeanlæg den 7.1.2022: Efter varmeudfald, havde vi 

en tekniker fra Vølund ude at se på anlægget, de skal komme og efterse 

anlægget en gang årligt. Problemet er løst, et printerkort er nu skiftet ud og det 

hele virker perfekt. Det var indenfor reklamationsperioden så det blev uden 

regning. Der blev samtidig oplyst at pumpen har en levetid på 15 år.  

4. Status emhætter – orientering OKF - opfølgning OKF: Der bliver stadig arbejdet 

på prøveprojektet i nr. 36. Bjarne forventer at få en opdatering af OKF. Vores 

holdning til sagen er, at der skal foreligge en uvildig rapport på sagen før vi er 

tilfredse.  

5. Status ansøgning om tilskud til el-lade standere i HP: Vi har søgt Bolig og 

Planstyrelsen om 100.000kr til 2 nye lade standere. I forlængelse heraf har vi 

fået en tilbagemelding på at vi står på venteliste som nummer 1126! 

6. Status forsikringsskade vedr. brand i skur HP12: Codan dækker brandskaderne i 

nr. 12. De specielle belægningsbrædder er fortsat i restordre. 
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7. Status D&V hjertestarter: Vedligehold af hjertestarter. Hvert år kan vi indsamle 

penge til Hjerteforeningen og selv ”tjene” til endnu et års vedligehold. Jette står 

for opfølgningen og får sat datoen i kalenderen og undersøger om der kan stilles 

nok hold til rådighed. 

8. Opdatering coronabestemmelser FHU – Merete 29.11.21: Merete følger 

udviklingen og ser hvad der sker efter den 17. januar. 

9. Anlæg af stiforbindelser mellem HP og Gregersmindestien: Der bliver anlagt 

fliser her i årets første kvartal. Der forlyder at fliserne er kommet. Der bliver 

således kun 2 gennemgange fra Gregersmindestien ind på vores område, nemlig 

i hver ende af parkeringspladsen.  

 

4. Orientering fra bestyrelsesmedlemmer 

1. Status arbejde i bygningsgruppen (Frank): Frank orienterede at 

dokumentationsgruppen har haft et indledende møde hvor vi diskuterede 

hvordan vi ville gribe opgaverne an. Foreløbig ser vi dokumenter igennem fra 

Skjøde og ud herfra ser vi på hvad det er beboerne vil have behov/brug for.  

2. Status økonomi (Arne), herunder betaling for strøm til Infoskilt i HP4: Arne 

mente at en kvartalsvis opgørelse af økonomien ville være tilfredsstillende. Vi 

vil finde en bedre løsning til strøm vedr. info skilt i HP4.  

     

5. Sager til behandling 

1. Opfølgning vedr. råderetsbestemmelser jf. rev. oplæg sendt til DAB.  

1. Drøftelse af råderetsbestemmelser Søkrogen contra eget oplæg: 

Råderetsbestemmelser dokument fra Søkrogen contra eget oplæg er studeret 

og drøftet meget nøje og vil blive taget op igen på næste møde 

2. Drøftelse af assistance fra DAB og synsinspektør vedr. egne råderets-

bestemmelser: Bestyrelsen var enige om at benytte assistance fra DAB vedr. 

råderets bestemmelser i HP. Det vil blive efter den 17. januar da Martin har 

meget travlt.   

 

2. Behandling af forslag fra DAB om indkøb af fjernaflæsning til forbrugsregnskaber, som 

følge af nye lovkrav, jf. tilbud fra Brunate: Bjarne har undersøgt hvad det koster at få 

fjernaflæst vores vandregnskab. Tilslutning som en engangsydelse vil koste 16.000kr. 

Herefter en årlig ydelse på 4.693,75kr. Vi vil samtidig have adgang til Brunata’s on line 

regnskab. Den årlige udgift til udarbejdelse af forbrugsregnskab er lavere hos Brunata 

end hos DAB.  Bestyrelsen godkendte enstemmigt Brunata´s tilbud. 

  

3. Behandling af forslag fra Fælleshusudvalget om indkøb til fælleshuset.:  FHU søgte 

bestyrelsen om et beløb på 8102kr. fra beboerkontoen. Beløbet skal bruges til indkøb  

af en ekstra håndspritdispenser ved indgangen, flere reoler (da vores bibliotek bliver 

flittigt brugt) og et par behagelige læsestole. Beløbet blev godkendt.  
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4. Behandling af forslag om indkøb af ekstra lampe på kældertrappe: Der blev bevilget et 

beløb på ca. 1500 + moms til indkøb af ekstra lampe til kældertrappen, der 

efterfølgende bliver monteret af Erik.  

 

5. Salg af bordtennisbord (Arne 

Bemærkninger:  Mig bekendt benyttes bordtennisbordet ikke i fælleshuset og skal hver 

eneste gang der lejes gæsteværelse flyttes. Hvis der er flertal i bestyrelsen, skal 

afgørelsen træffes i et fællesmøde. – Beslutning: Der var ikke enighed i bestyrelsen om 

at bordtennisbordet skulle sælges, hvorfor forslaget ikke blev vedtaget.  Bemærkning. 

Bordtennis bordet bliver flittigt brugt af både os beboere, børn og børnebørn især ved 

familiesammenkomster.  

6. Fastsættelse af rådighedsbeløb som kassereren kan benytte til betaling af udlæg af 
bofæller (Arne) 
Bemærkninger: I forbindelse med oprettelse af Mastercard til kassereren er der åbnet 

op for, at DAB overfører et beløb til konto i Danske Bank (Mastercard) som kassereren 

kan benytte til dækning af udlæg mm. og efterfølgende fremsende regnskab med bilag 

til DAB der postere på de respektive konti. – Beslutning: Det blev besluttet at Arne som 

kasserer indgår aftale med DAB/DB om en trækningsret på Mastercard på 20.000kr til 

dækning af udlæg på foreningens vegne.  

 

7. Fastsættelse af fællesmøder/afdelingsmøder i 2022 (Arne) 
 
Dato for fællesmøde: 22 februar 2022 
 
Datoer for bestyrelsesmøder: 7. februar, 7 marts, 4. april, 9 maj, 20 juni, 15 august, 12 
september, 10 oktober, 7 november og 12 december 2022 
 
Datoer for afdelingsmøder: 13 juni regnskabsmøde og 29 august budgetmøde 2022. 
 

8 Evt. 


